
Protokół 

z  sesji XXXIII Rady Powiatu w Sandomierzu w dniu  28 września 2017 
roku. 

 
Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego                                   
– obrady rozpoczęto o godz. 12-tej. 
W Sesji uczestniczyło 19 radnych, dwóch radnych nieobecnych 
usprawiedliwionych (lista obecności w załączeniu). 
 
Ad.1  Obradom przewodniczył  Przewodniczący Rady Powiatu – Pan 
Tomasz Huk, a protokołowała Pani Urszula Surowiec – Główny Specjalista 
Biura Rady.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu dokonał otwarcia obrad  XXXIII Sesji  
i przywitał przybyłych na sesję :  
- Radnych Powiatu Sandomierskiego,  
- Pracowników starostwa,  
- Mieszkańców powiatu,  
- Przedstawicieli mediów.  
 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady stwierdził quorum sesji i prawomocność obrad. 
Przewodniczący  poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
porządek. 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Powiatu. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXII Sesji Rady Powiatu.  
4. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działalności Zarządu 

Powiatu. 
     5.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów 
w przypadku odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia 
pojazdu. 

b) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
statków lub innych obiektów pływających usuniętych 
z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 
Sandomierskiego. 

c) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Sandomierskiego na lata 2017-2027. 



d) zmian w budżecie powiatu na 2017 rok.  
6.  Interpelacje i zapytania. 
7.  Sprawy różne. 
8.  Zakończenie obrad XXXIII sesji Rady Powiatu w Sandomierzu. 

 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 
Uwag nie było, porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 3  
Przewodniczący poinformował, że protokół z XXXII sesji Rady Powiatu 
zgodnie z art. 34 ust. 4 statutu powiatu sandomierskiego był wyłożony do 
publicznego wglądu w Biurze Rady, zapytał czy radni mają uwagi. 
Uwag nie było.  
Protokół XXXII sesji Rady Powiatu został przyjęty jednogłośnie.   
 
Ad. 4 
Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Zarządu o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Zarządu pomiędzy sesji. 
 
Starosta poinformował, że Zarząd Powiatu odbył w tym czasie trzy 
posiedzenia wynikiem, których  są między innymi projekty uchwał 
skierowane Wysokiej Radzie do rozpatrzenia na dzisiejszej sesji. 

Ponadto Zarząd  dokonał zmiany Regulaminu Organizacyjnego 
Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie w Sandomierzu oraz wyraził 
zgodę na ustalenie nowej stawki opłat za posiłki w Młodzieżowym Ośrodku 
Wychowawczym            w Zawichoście. Na dzień 17 października 2017 r. 
wyznaczony został termin przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości Powiatu Sandomierskiego położonej w Sandomierzu w 
obrąbie Mokoszyn, oznaczonej działką nr 155/51 o pow. 2,1015 ha.  
Cena wywoławcza 1 200 000,00 zł.  
 
W dniu 1 września 2017 r. delegacja powiatu sandomierskiego 
uczestniczyła w obchodach upamiętniających 78 rocznicę wybuchu II wojny  
światowej. Uroczystości odbyły się przed pomnikiem  2. Pułku Piechoty 
Legionów i 4. Pułku Saperów w wojskowej części Cmentarza Katedralnego. 
 
W dniu 3 września 2017 r. Członkowie Zarządu wraz z Przewodniczącym 
Rady uczestniczyli w Wojewódzkich Dożynkach, na których wieniec z 
Miasta i Gminy Koprzywnicy zajął pierwsze miejsce, stając się 
reprezentantem województwa świętokrzyskiego w Dożynkach 
Prezydenckich, które odbywały się w dniach 16-17.09 2017 r. w Spale. 
Wieniec z naszego powiatu otrzymał wyróżnienie. 



Starosta podziękował mieszkańcom Krzcina z ogromny wkład w 
organizację wyjazdu na dożynki. 

W dniu 15 września 2017 roku Zarząd Powiatu odbył studyjny wyjazd do 
powiatu Bocheńskiego w celu nawiązania współpracy. 

W dniu 17 września 2017r. odbyła się uroczysta msza św. w Kościele Św. 
Józefa w intencji obchodów 78 rocznicy agresji sowieckiej na Polskę, dalsza 
część uroczystości odbyła się w wojskowej części Cmentarza Katedralnego. 

W dniu dzisiejszym uzgodniono wysokość stawek za wynajem pomieszczeń 
w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych na działalność Stowarzyszenia 
Wzniosłe Anioły. 

Ponadto prowadzone są rozmowy w sprawie przekazania nieruchomości 
powiatu pod budowę Sądu. Powiat chce dokonać zamiany 1,5 ha na inną 
nieruchomość. 

Starosta poinformował, że jest problem z ulicą Staromiejską w 
Sandomierzu, gdyż ulica ta miała być przejęta przez Miasto. Jednak, jak się 
okazało na ostatniej sesji Rady Miasta nie było stosownej uchwały do jej 
przejęcia. Burmistrz wycofał się z danej obietnicy, w związku z tym na 
ostatnim posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Drogownictwa, 
Transportu Zbiorowego oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy ustalono, 
że jeżeli miasto nie przejmie w/w ulicy to Powiat odstępuje od wszystkich 
zaplanowanych remontów ulic i chodników w mieście. Starosta dodał, że 
również odśnieżanie miasta będzie wykonywane w takiej samej kolejności, 
jak w całym powiecie. 

Radny Waldemar Maruszczak poparł propozycję Starosty. 

Radny Ryszard Nagórny powiedział, że rozumie oburzenie Starosty ale nie 
można karać niewinnych mieszkańców Sandomierza. Chodnik przy ulicy 
Staromiejskiej jest w bardzo kiepskim stanie i zagraża bezpieczeństwu 
korzystających. 

Radny Janusz Poński powiedział, że stu procentach popiera stanowisko 
radnego. Radny zapytał w jakiej formie były prowadzone rozmowy. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował, że Burmistrz Miasta 
Sandomierza wystąpił z wnioskiem o przejęcie ulicy Staromiejskiej.  Zarząd 
Dróg wszczął procedury wystąpił do wszystkich ościennych powiatów o 
wyrażenie opinii, powiat przeprowadził gruntowny remont ulicy. Następnie 
wysłano opinie wraz projektem uchwały Rady Miasta do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich, w miesiącu maju powiat otrzymał pozytywną opinię i 
wystąpił w z wnioskiem do Burmistrza Sandomierza o podjęcie uchwały w 
sprawie przejęcia ulicy i do dziś nie została podjęta. 



Starosta powiedział, że w sprawie przejęcia przez Miasto tej ulicy rozmowy 
trwają już około 10 lat i właściwie wszystkie wspólne sprawy kończą się 
problemem. Tak było z ulicą Koseły, Orlikiem przy ZSTiO w Sandomierzu. 
Chodniki budowane są tylko na terenie miasta Sandomierza. 

 Radny Krzysztof Szatan powiedział, że jeżeli jest wola współpracy ze 
strony powiatu, to może jeszcze nie wszystko stracone. Należy rozmawiać z 
radnymi Rady Miasta Sandomierza. 

Przewodniczący powiedział, że jak dojdzie do spotkania obydwu komisji, to 
może sprawa zostanie wyjaśniona. Należy tylko ustalić termin spotkania. 

Ad. 5  Rozpatrzenie projektów uchwał: 
a) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji  Rozwoju 
Gospodarczego, Drogownictwa, Transportu Zbiorowego oraz Aktywizacji 
Lokalnego Rynku Pracy o przedstawienie opinii do projektu uchwały w 
sprawie  wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 
wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 
 
 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
   
   Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie 
było.  

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXIII/208/2017  w sprawie  
wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od 
wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta jednogłośnie. 
 

b) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Rolnictwa,  Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej, Gospodarowania Mieniem Powiatowym, 
Geodezji i Kartografii o przedstawienie opinii do projektu uchwały  w 
sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków 
lub innych obiektów pływających usuniętych z obszarów wodnych 
położonych na terenie Powiatu Sandomierskiego. 
    
 Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
                      
   Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie 
było.  
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXIII/209/2017 w sprawie 
ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 



innych obiektów pływających usuniętych z obszarów wodnych położonych 
na terenie Powiatu Sandomierskiego została podjęta jednogłośnie. 
  
c) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów  
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 2017-2027. 
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o omówienie projektów 
uchwał. 

Skarbnik Powiatu poinformował, że WPF winna obejmować okres roku 
budżetowego oraz co najmniej trzech kolejnych lat, nie może jednak być 
krótsza niż okres, w jakim nastąpi spłata zaciągniętych kredytów, pożyczek 
oraz udzielonych poręczeń. W przypadku budżetu powiatu okres 
wymagany obejmuje lata 2017-2027. Następnie poinformował, że ogółem 
zwiększono dochody o kwotę 337.268   zł na którą składają się: 
- ponadplanowe dochody w jednostkach oświatowych w kwocie 210.000 zł; 
- dotacja z budżetu Wojewody Świętokrzyskiego w rozdziale 80111 

Gimnazja specjalne w kwocie 250 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 

zakupu podręczników; 

- dotacja z budżetu państwa w kwocie 100.000 zł  z przeznaczeniem na 

zakup pomocy naukowych w I Liceum Ogólnokształcącym w Sandomierzu; 

- dotacja celowa w ramach pomocy finansowej z gminy Zawichost w kwocie 
13.000 z przeznaczeniem na remont drogi Czyżów Szlachecki – Nowy 
Garbów w miejscowości Pawłów, Wygoda. ; 
- dotacja celowa w ramach pomocy finansowej z gminy Dwikozy w kwocie 
8.000 zł z przeznaczeniem na remont drogi w miejscowości Rzeczyca 
Mokra – Mściów – Sandomierz w miejscowości Nowy Kamień; 
- dotacja otrzymana z Gminy Obrazów w kwocie 7.000 zł z przeznaczeniem 
na dofinansowanie  do zakupu łóżek dla Oddziału Paliatywnego Szpitala 
Specjalistycznego Ducha Świętego w Sandomierzu, 
- zmniejszenie dotacji z budżetu Wojewody Świętokrzyskiego w rozdziale 
80102 Szkoły podstawowe specjalne  o  kwotę 982,00 zł.   

Skarbnik poinformował, że usunięto dwa zadania roczne planowane 
w Starostwie Powiatowym w Sandomierzu tj. Budowę parkingu w kwocie 
150.000 zł oraz Wykonanie Klimatyzacji w kwocie 562.000 zł środki 
przeznaczono na bieżące wydatki oświatowe.  
Ponadto dzielono dotacji podmiotowej 2 nowym szkołom niepublicznym tj. 
Medycznej Szkole Policealnej Centrum Edukacji „Pro Civitas” dla młodzieży 
w kwocie 61.006 zł oraz Szkole Policealnej Centrum Edukacji „Pro Civitas” 
dla dorosłych w kwocie 6.135 zł oraz udzielono dotacji w wysokości 30.000 



zł z przeznaczeniem na bieżącą działalność Biura Wystaw Artystycznych w 
Sandomierzu. 
   Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie 
było.  
Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr  XXXIII/210/2017   w sprawie 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sandomierskiego na lata 
2017-2027 została podjęta jednogłośnie. 
 
d) Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 
o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 
powiatu na 2017 rok.                                                                                                                                                                              
Przewodniczący poinformował, że opinia Komisji jest pozytywna. 
Przewodniczący zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. Pytań nie było.  

Przystąpiono do głosowania. Uchwała Nr XXXIII/211/2017 w  sprawie 
zmian w budżecie powiatu na 2017 r. została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Ad. 6  
 Interpelacje i zapytania 
Przewodniczący poprosił o składanie interpelacji i zapytań. Przypomniał, 
aby  składane interpelacje miały potwierdzenie na piśmie. 
 
Ponadto przypomniał, że zgodnie z art. 19 Statutu Powiatu interpelacje 

składa się w sprawach zasadniczych dla powiatu. 

Ad. 7  
Sprawy różne   
 
Ad. 8 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący  zamknął XXXIII sesję 
Rady Powiatu o godz. 13-tej. 
  
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Powiatu 
U. Surowiec                                                               Tomasz Huk 
 


